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Eens, graag laten aanvullen in de annotatie

Van: [EEAFLIEES ES) SEE © ninvws.nl>
Verzonden: dinsdag 19 januari 2021 15:29

Aan: EFL]

cc: BEANE

Onderwerp: RE: Annotatie VB over routekaart en inschaling

Hal
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Het onderwerp staat op de agenda onder “Actualiteiten” samen met een aantal andere onderwerpen, waarbij de avondklok met

name gespreksonderwerp is:

Verlenging lockdown

Avondklok

Demonstraties

Inschaling en routekaart*

OH

OX

OX

Ik denk dat we jouw soort toelichting sowieso zouden kunnen meegeven. Altijd goed voor Grapperhaus om te

weten/communiceren.

Groet
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Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Projectdirectie COVID-19
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var:[ESEBE} ENE) EE visVerzonden: dinsdag 19 januari 2021 15:18

Aan: CHER JECR PLY) <

CC: ERE EE @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Annotatie VB over routekaart en inschaling

Staat het onderwerp afschaling of perspectief apart op de agenda?

Zo niet, dan zou ik als achtergrondinformatie nog meegeven aan de minister iets als dit:

¢ Uit bespreking van concept inschaling en routekaart in het Inschalingsoverleg en het DOC blijkt dat de regio’s behoefte

hebben aan perspectief op het openen van de samenleving (samenhang vaccinatie - testen - maatregelen). Hier wordt

aan gewerkt zodat dit verhaal samen met de routekaart en inschaling kan worden besproken.

Zoiets?

Van: [ERE E EY IEE ninvws.ni>
Verzonden: dinsdag 19 januari 2021 14:52

@minvws.nl>
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Onderwerp: Annotatie VB over routekaart en inschaling
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NCTV wil routekaart en inschaling niet echt ter sprake brengen in VB.

Grapperhaus zal het onderstaande meedelen.

Ik heb er met|JEZY naar gekeken en we zijn van mening dat we hiermee geen risico lopen. Er ligt ook geen stuk voor en het

geheel moeten nog door ACC, MCC, etc, dus prima als er vanavond naar 1 februari wordt verwezen.

Ben jij ook akkoord?

roc SEE
Annotatiepunten NCTV m.b.t. routekaart/inschaling:

- Mochten er vragen over de inschalingsystematiek en routekaart, dan kunt u aangeven dat we hier graag op korte termijn
met het VB over spreken.

- VWS streeft ernaar dit voor het VB van 1 februari te agenderen.

Toelichting
- Aanvankelijk was de planning om 25 januari met het VB te spreken, maar gezien de laatste ontwikkelingen is dit een

week naar achteren verschoven.

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het

elektronisch verzenden van berichten.
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